
 

 

 

Galaxy Macau F&B promotion in 2023 

 
Promotion period: 1 January – 31 December 2023 
 
Offers details:  
Enjoy 10% discount at below designated restaurants at Galaxy Macau™ 
 
Enquiry hotline: +853 8883 2221 
 
Designated restaurants (13 restaurants in total)  

1. 8½ Otto e Mezzo Bombana 
2. Butao Ramen 
3. Bei Shan Lou 
4. Café de Paris 
5. Lugang Café 
6. Pak Loh Chiu Chow Restaurant 
7. Pang’s kitchen 
8. Passion by Gérard Dubois 
9. Taste of Asia  
10. Terrazza Italian Restaurant 
11. The Apron Oyster Bar & Grill 
12. Yoshimori Teppanyaki 

13. Galaxy Macau Tam Chai Yu Chun 
 

Terms & Conditions:  
1. To enjoy the offer, valid association’s membership card or other proof/identification from 

association must be presented upon payment.    
2. Offers are subject to the terms and conditions of the participating outlets. Please contact the 

participating outlets for details. 
3. Offers are subject to 10% service charge. 
4. Offers do not apply to bottled alcohol, live seafood, dried abalone, dried sea cucumber, shark’s 

fin, fish maw and tobacco products. 
5. Offers can only be used once per table per visit, and valid for a maximum of twelve (12) 

persons per table. 
6. Blackout dates apply. These may include public holidays, festivals (Eve and on day) and any 

other days determined by participating outlets. Please check with respective outlets for 
details.  

7. Offers cannot be redeemed for cash, exchanged for other goods, or transferred. 
8. Offer may not be used in conjunction with other promotion offers or discounts. 
9. In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and 

conditions, the Chinese version shall prevail. 
10. Offers are subject to availability, offer details may change without prior notice. 
11. All matters and disputes will be subject to the final decision of New Galaxy Entertainment 

2006 Company Limited. 
12. Advance reservation is advised. Tel: +853 8883 2221.  
 
 



 

 

 
 
 
優惠期: 2023 年 1 月 1 日至 12 月 31 日 

 
優惠詳情: 

凡惠顧「澳門銀河™」以下指定餐廳可享 9 折優惠 

 
查詢電話: +853 8883 2221 

 
共 13 家指定食肆: 

1. 8½ Otto e Mezzo Bombana 
2. 豚王拉麵 

3. 北膳樓 

4. 蒙特卡洛巴黎咖啡館 

5. 鹿港小鎮 

6. 百樂潮州酒樓 

7. 彭慶記 

8. Passion 傳統法式麵包咖啡店  

9. 亞洲美食坊 

10. 庭園意大利餐廳 

11. The Apron 蠔吧扒房 

12. 喜盛鐵板燒 

13. 銀河氹仔漁村 

 
優惠條款及細則: 

1. 請於付款前出示有效的團體會員證或其他指定証明文件方可享用此優惠。 

2. 優惠受有關商戶的其他條款及細則約束，詳情請向有關商戶查詢。 

3. 優惠需附加 10%服務費。 

4. 此優惠不適用於瓶裝酒類, 活海鮮類, 鮑參翅肚類及煙草類產品。 

5. 優惠只適用於每枱最多 12 人，每枱每次限享用優惠 1 次。 

6. 此優惠可能不適用於公眾假期及節日(前夕及正日)或商戶不時指定之其他日子，詳情請向

有關商戶查詢。 

7. 優惠不可兌換現金或其他貨品；亦不可轉讓。 

8. 優惠不可與其他推廣優惠及折扣一併使用。 

9. 如中英文條款有所差異，一概以中文版本為準。 

10. 所有優惠視乎供應情況而定。如有任何更改，恕不另行通知。 

11. 如有任何爭議，新銀河娛樂 2006 有限公司保留最終決定權。 

12. 建議提前預訂，電話: +853 8883 2221。 

 

https://www.galaxymacau.com/zh-hant/dining/restaurants/cafe-de-paris/
https://www.galaxymacau.com/zh-hant/dining/restaurants/pak-loh-chiu-chow-restaurant/

